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فــولاد کــه در لیــگ بیســت ودوم مطابــق 
انتظــارات نتیجــه نگرفته، قصــد تقویت 
خــود در نیم فصــل دوم را دارد. بر همین 
در  تیمــش  کــه  نکونــام  جــواد  اســاس 
جایــگاه دهم جــدول لیگ برتر ایســتاده، 
می خواهد بازیکنان جدیدی را به خدمت 
بگیــرد کــه یکــی از آنهــا روبرتــو تــورس 
هافبک اسپانیایی اوساسوناست. انتقالی 
که به نظر می رســد در شرف نهایی شدن 
قــرار دارد و تــورس در ایــران بــه فوتبــال 
خــود ادامه خواهــد داد. مطابــق گزارش 
روزنامــه »AS«، این بازیکن 33 ســاله که 
از ســال 2007 در باشگاه اوساسونا حضور 
داشــت و دســامبر ســال 2011 برای اولین 
بار پیراهن تیم اصلی این باشگاه را بر تن 
کرد، یکشنبه به صورت رسمی از اوساسونا 
جدا شــد. او در فصل 19-2018 توانســت 
قهرمان لیگ دسته دوم اسپانیا شود و به 
لالیــگا صعود کند. تــورس که در تمام 18 

ســال فعالیت حرفه  ای خود تــا به اینجا، 
تنها در اوساسونا بازی کرده در ۴8۵ بازی 
با پیراهن این تیم در رقابت های مختلف 
83 گل زد و ۶0 پاس گل داد. البته تورس 
بازیکــن خشــنی بــه شــمار مــی رود. ایــن 
مهاجــم در کل دوران بازی اش 8۴ کارت 

زرد به نامش ثبت شده است.
ال ســادار  ورزشــگاه  در  باشــگاه  ایــن 
مراسمی برای خداحافظی تورس برگزار 
کرد کــه مدیران و هــواداران اوساســونا به 
همــراه مربیــان، هم تیمی هــا و خانــواده 
ابتــدای  در  داشــتند.  حضــور  آن  در  او 
ایــن مراســم، بهتریــن عکس هــای ثبت 
شــده از لحظــه خداحافظــی و زمانــی که 
هم تیمی های تورس او را روی دســت بالا 
و پایین می انداختند به حضار نشان داده 

و سپس او با خانواده اش وارد سالن شد.
لوئیز سابالسا، رئیس باشگاه اوساسونا 
ایــن مراســم گفــت: »شــکی نیســت  در 

کــه ســال 2023 بــرای اوساســونا متفاوت 
خواهد بود. برای اولین بار ظرف 12 ســال 
گذشته، ما به زمین ورزشگاه نگاه می کنیم 
و تورسِ محبــوب خودمان را نمی بینیم. 
تورس از شــروع تا پایــان یک نمونه بود و 
بــرای او در چالش های جدیــدش آرزوی 
موفقیــت می کنــم.« تــورس هــم درباره 
جدایی خودش از اوساســونا عنــوان کرد: 
»آرزو داشــتم کــه این لحظه هیــچ گاه فرا 
نمی رسید، اما این اتفاق افتاد. 11 دسامبر 
2011 اولیــن بــازی خودم را کــردم و تصور 
نمی کــردم که امــروز بتوانــم بگویم همه 
در  تــورس  شــده اند.«  تعبیــر  رؤیاهایــم 
گفت وگو با خبرنــگاران، تلویحاً تأیید کرد 
مقصــد بعدی او فولاد اســت تــا زیر نظر 
هم تیمی ســابق خود در اوساســونا یعنی 
نکونام بازی کند: »من بســیار هیجان زده 
و خوشــحال هســتم و دوســت دارم ایــن 
اتفــاق را تجربه کنم. بــازی کردن و دیدن 

خــودم توانایی ادامه لذت بــردن و مردم 
را خوشــحال کنند. همیشه گفته بودم که 
نمی خواهم پامپلونا را ترک کنم اما حالا 
از خانه دور می شوم و به جایی می روم که 

زبان مردم آنجا را متوجه نمی شوم.«
او در مــورد احتمال بازگشــت خود به 
اوساســونا نیز چنین نظر داد: »اگر شرایط 
ممکن شود، البته. مدیران باشگاه به من 
گفتند که از بازگشت من استقبال می کنند 
و خــودم از برگشــتن بــه تیــم خوشــحال 
می شــوم.« هافبک پیشــین اوساســونا در 
حالــی از ســفر به نقطــه ای دوردســت در 
کنفرانــس خــود صحبــت کرد که ســایت 
ترانســفر مارکت، احتمــال انتقال تورس 
درصــد  بــالای 93  را  فــولاد  باشــگاه  بــه 
می داند. بازیکنی که حالا روی او برچسب 
2 میلیــون یورویــی خــورده و احتمالاً باید 
این بازیکن سرشناس اسپانیایی را شاگرد 

جدید نکونام بدانیم.

جدایی هافبک اوساسونا برای پیوستن به فولاد

تورس: خوشحال و هیجان زده هستم

بدهی هــای خارجی اســتقلال، مهم تریــن دغدغه 
مدیریــت این باشــگاه اســت امــا موانــع مختلف و 
متعــددی در راه حــل و فصل این مشــکلات وجود 
دارد. اصلی ترین پرونده خارجی استقلال پرداخت 
مطالبــات آندره آ اســتراماچونی اســت کــه بدهی 
ســنگینی به ایــن مربی ایتالیایــی دارد. بــه گزارش 
فارس، اســتقلال پس از دریافت حدود 90 میلیارد 
ســپرده وامی کــه در زمان مدیریــت قبلی به بانک 
سپرده بود، حدود 57 میلیارد آن را برای پرداخت 
مطالبــات اســتراماچونی در نظر گرفت امــا ظاهراً 
نظــر علــی فتــح الله زاده ایــن اســت کــه مطالبات 
سرمربی اسبق آبی ها قسط  بندی شود. این مسأله 
حــدود دو هفته قبل مطرح شــد و حتــی مذاکراتی 
نیز در این خصوص با وکیل اســتراماچونی صورت 
گرفتــه کــه باشــگاه منتظــر پاســخ نهایی اســت اما 
گفته می شــود اســتراماچونی موافق این راه نیست 
و خواهــان پرداخت پولش به صورت کامل اســت. 
مســأله بعدی، پرداخــت مطالبــات هرویه میلیچ 
اســت. پرونــده ایــن بازیکــن کــروات در واقــع یک 
معادله 3 مجهولی بین باشــگاه استقلال، صرافی 
و بانکی در اسلواکی است. بانک مذکور، فیش های 

پرداختــی را جعلــی )غیرواقعــی( اعلام کــرده اما 
صرافــی این را درســت نمی داند و به همین خاطر 
مــدارک خــودش را ارائــه داده و باشــگاه اســتقلال 
منتظــر تعییــن تکلیف ایــن ماجراســت. پرداخت 
مالیــات گابریــل پیــن هــم، بدهــی دیگر اســتقلال 
در پرونده هــای خارجــی اســت امــا این باشــگاه در 
حــال مذاکــره اســت تــا دو طــرف در این مــورد به 
توافــق برســند و مانعی دیگر از ســر راه پنجره نقل 
و انتقالاتی برداشــته شــود. در این شــرایط،  باشگاه 
اســتقلال برای باز کــردن پنجره نقــل و انتقالاتی از 

امــروز تنهــا 25 روز فرصــت دارد تا موانــع موجود 
را دارد. بــا توجه به مشــکلات جدیدی که به خاطر 
تحریم هــای بانکــی گریبانگیــر باشــگاه های ایرانی 
شــده و در کنــار آن دیگــر مســائل مالــی باشــگاه 
استقلال، این نگرانی وجود دارد که پنجره آبی ها در 
مدت اعلام شــده بسته بماند و آنها موفق به ثبت 
قرارداد بازیکنی جدید در پنجره زمســتانی نشوند. 
به همین خاطر قرار است مدیران باشگاه استقلال 
جلســه ای را برگزار و برای پرداخت هرچه سریع تر 

مطالبات خارجی تصمیم گیری و اقدام کنند.

پرســپولیس اولیــن خریــد خــود در نقــل 
و انتقــالات نیم فصــل را انجــام داد و بــا 
عقــد قــراردادی 6 ماهه، عیســی آل کثیر 
را تــا پایان فصل در این تیم نگه داشــت. 
آل کثیــر، نوزدهمیــن بازیکــن بزرگســال 
لیســت سرخپوشان است که با حضور در 
این فهرســت، تنها یک جای خالی دیگر 
را بــرای پنجره زمســتانی باقی می گذارد. 
لیســت بازیکنــان خارجی پرســپولیس با 
حضــور وحدت حنانوف، شــیخ دیاباته و 
گئورگی گولســیانی نیز یک ســهمیه دارد 
کــه احتمالاً بــه مهاجم خارجــی مدنظر 
یحیــی گل محمدی خواهد رســید و البته 
باشــگاه باید در این زمینه دست بجنباند 
چرا که تعلل نظیر آنچه در تابستان رقم 
خــورد، باشــگاه را در موقعیت دشــواری 
قــرار خواهد داد. یورگــن لوکادیا در حالی 
بــا پرســپولیس فســخ کرد کــه قــرارداد او 
حــدود یک میلیون یورو بود که 520 هزار 
یورو از آن را گرفت و برای بقیه در باشگاه 
نمانــد. بــه عبارتــی، اگــر لوکادیا تــا پایان 

فصل در پرسپولیس حضور داشت، 400 
هزار یوروی دیگر از پرســپولیس دریافت 
می کرد و حالا سرخپوشــان با جدایی این 
مهاجــم هلندی، فرصت ایــن را خواهند 
داشــت تــا بــا دســتمزد پرداخــت نشــده 
لوکادیــا ســراغ بازیکــن خارجــی بروند و 
مهاجــم خود را جــذب کننــد. این رقمی 
بســیار مناســب بــرای پنجره زمســتانی و 
جذب بازیکنی برای نیم فصل دوم است 
که البته سرخپوشــان باید امیدوار باشــند 
بازیکنی را بخرند کــه تحت قرارداد هیچ 
تیمــی نیســت و می تواند به پرســپولیس 
بپیونــدد. هرچنــد بازیکنی کــه 6 ماه تیم 
نداشته، ممکن است وضعیت جسمانی 
چندان خوبی هم نداشــته باشــد. در این 
میــان، امــکان دارد در پنجره زمســتانی، 
بازیکنانــی کــه کمتــر بــازی کرده انــد، از 
پرســپولیس برونــد و بــه نظــر بازیکنانی 
محمدمهــدی  عبــدی،  مهــدی  نظیــر 
احمدی و... با پیشنهادهایی برای جدایی 

مواجه اند.

 بودجه 400 هزار یورویی پرسپولیس در پنجره زمستانیطلبکاران استقلال، سد راه خریدهای جدید

گروه ورزشــی/ فصل نقل و انتقالات زمستانی فوتبال ایران 
طبق اعلام ســازمان لیگ از شنبه 17 دی آغاز می شود و تا 
پنجشــنبه 6 بهمن ادامه دارد. در این شــرایط، بســیاری از 
تیم هــای لیگ برتری به تکاپو افتاده اند تا بازیکنان داخلی 
و خارجــی مختلفی را به خدمت بگیرند اما هر کدام از این 

تیم هــا با شــرایط متفاوتی برای حضــور در نقل و انتقالات 
مواجــه هســتند. تیمــی مانند اســتقلال با مشــکلات مالی 
زیادی برای خرید بازیکن و همچنین نگه داشتن بازیکنان 
فعلــی ماننــد مهدی قایدی و محمد محبی مواجه اســت. 
پرســپولیس هم اگرچه مشــکلات مالی دارد ولی به دنبال 

جایگزینی مناسب برای یورگن لوکادیاست و با اینکه عیسی 
آل کثیــر را دوباره بــه خدمت گرفته امــا همچنان به دنبال 
مهاجمی اســت که مشکل گلزنی اش را برطرف کند. فولاد 
هم در شــرایطی در آســتانه جــذب روبرتو تــورس  هافبک 
اســپانیایی اوساسوناست که قیمت او بسیار بالا )2 میلیون 

یورو( است و باید دید فولاد با او چگونه توافق می کند. این 
در حالی است که بالا رفتن قیمت ارز، دردسرساز هم شده 
و به 2 تیم مس کرمان و مس رفسنجان ابلاغ شده بازیکن 
خارجی نگیرند؛ موضوعاتی که به ســوژه های فوتبال ایران 

در روزهای اخیر تبدیل شده اند.

قانــون منــع جــذب مربــی و بازیکــن خارجــی در پایــان فصل 
1399-1400 تغییر پیدا کرد ولی اکنون پس از حدود یک سال و 
نیم دوباره ممنوعیت جدیدی به دو باشگاه لیگ برتری ابلاغ 
شــده اســت.  چراکه  2 باشــگاه مس رفســنجان و مس کرمان، 
بنابــر نظر مدیریت شــرکت ملــی صنایع مس، بــا ممنوعیت 
جــذب بازیکــن خارجــی مواجه شــده اند کــه می توانــد برنامه 

ســرمربیان دو تیــم را نیز تحــت تأثیر قرار بدهد و دســت آنها 
را بــرای جــذب بازیکنان باکیفیــت خارجی ببندد. فدراســیون 
فوتبال، شــهریورماه ســال گذشــته قانون ویژه ای بــرای جذب 
مربــی و بازیکــن خارجــی برای باشــگاه ها وضع کرد تــا از ورود 
خارجی هــای بی کیفیت و بــدون رزومه جلوگیــری کند و بعید 
نیســت دوبــاره این موضوع که 2 باشــگاه مســی بــا آن مواجه 

شــده اند، فراگیر شــود. احتمــالاً اصلی ترین علــت ممنوعیت 
جذب خارجی ها برای این دو باشــگاه لیگ برتری نوســانات و 
افزایــش قیمت ارز بوده که پرداختی به خارجی ها را با چالش 
مواجه می کند و همچنین دلایل دیگری مثل مسائلی که منجر 
به جدایی یورگن لوکادیا شــد نیز، می توانــد در این ممنوعیت 
تأثیرگذار باشــد. به گزارش ورزش ســه، در حــال حاضر جدا از 

ســرمربیان و مربیــان خارجی که در لیگ برتــر فعالیت دارند، 
33 بازیکــن خارجــی از ابتــدای فصــل در ســطح اول فوتبــال 
ایــران بــازی کرده یا جدا شــده اند. گفتنی اســت ســال گذشــته 
هــم آلومینیوم اراک طبق تصمیم این کارخانه نمی توانســت 
بازیکن خارجی بگیرد و اکنون شــرکت ملی صنایع مس برای 

دو باشگاه کرمانی و رفسنجانی این تصمیم را گرفته است.

 نگاهی به وضعیت تعدادی از تیم ها در آستانه نقل و انتقالات زمستانی

چالش جذب بازیکن جدید

ابلاغ به دو باشگاه مسی لیگ برتر

جذب بازیکن خارجی  ممنوع است!

خریدهای بزرگ ادامه دارد

راموس و مودریچ در رادار عربستانی ها
به نظــر می رســد کریســتیانو رونالدو تنها 
نــام بزرگــی نیســت کــه راهــی فوتبــال 
عربستان ســعودی خواهد شــد. با تأیید 
انتقــال رونالدو به النصــر در اوایل هفته، 
توجــه باشــگاه های ســعودی به ســمت 
نام هــای بــزرگ دیگری معطوف شــده 
داد،  گــزارش  »مــارکا«  نشــریه  اســت. 
فوتبــال عربســتان و در رأس آنهــا النصر 
ورزش  پرطرفــدار  نخبــگان  می خواهــد 
جهــان را بــه خدمــت بگیــرد. در چنــد 
و  فعلــی  ســتاره های  هــم  گذشــته  روز 
پیشین رئال مادرید به این باشگاه لینک 
شــده اند. نــام ســرخیو رامــوس مدافــع 
رئــال و فعلــی پاری ســن ژرمن  پیشــین 
ابتدا مطرح شــد. ســرخیو رامــوس که از 
قبل در تیررس تیم عربســتان ســعودی 
قــرار داشــت، هنــوز به طــور کامــل وارد 
ایــن بــازی نشــده اســت. معمــولاً ایــن 

پیشنهاد ها بر پایه دستمزدهای نجومی 
بــه فوتبالیســت های مطــرح دنیــا ارائــه 
می شــود کــه آنهــا را در روزهــای پایانــی 
فوتبال خود به طرز قابل توجهی وسوسه 
کنــد و بازیکنان نیــز بدشــان نمی آید در 
لیگی با فشار کم، پولی نجومی به جیب 
بزنند. امــا آخریــن نفــری که در لیســت 

آرزوهای عربســتانی ها حضــور دارد لوکا 
باتجربــه  اســت. ســتاره  بــوده  مودریــچ 
کروات جام جهانی به یاد ماندنی داشــته 
و ژســت بوســیدن مــدال پس از ســومی 
کرواســی ایــن ادعــا را ثابــت می کنــد. او 
زیــادی  توانایی هــای  هنــوز  داد  نشــان 
دارد و هنــوز هــم با پیراهــن رئال مادرید 

دیــدار  در  کــه  همان طــور  می درخشــد، 
بازگشــت  در  رئال وایادولیــد  مقابــل 
لالیــگا هــم عملکــرد خوبــی داشــت. با 
این حــال مودریچ 37 ســاله می خواهد 
بــرای یک فصــل دیگر هــم که شــده در 
رئال مادریــد بــازی کنــد و پیشــنهادهای 
عربستان سعودی و ایالات متحده امریکا 
را رد کرده اســت. مودریچ می خواهد در 
رئال مادرید بماند و خوشــحال است اما 
پیشنهادی برای تمدید قرارداد ندارد. با 
ایــن حال او امیدوار اســت که برای ســال 
2024 هم در جمع کهکشانی ها باشد. به 
نظر می رسد بعد از استخدام رونالدو در 
شب سال نوی میلادی و آخرین روز سال 
2022، حالا هدف بعدی عربستانی ها به 
خدمت گرفتن ســرخیو راموس در سال 
 2024 ســال  در  مودریــچ  لــوکا  و   2023

باشد.

هزاران هوادار در مراسم خداحافظی با پله
تابــوت پلــه، اســطوره فقیــد برزیــل و فوتبال 
گســترده  حضــور  میــان  در  دیــروز  جهــان، 
هــواداران و شــخصیت های برزیلــی و دیگــر 
کشــورها، وارد ورزشــگاه اف ســی ســانتوس 
شــد. کاروان با اسکورت پلیس و آتش نشانی 
از بیمارســتان آلبرت انیشــتین در سائوپائولو 
حرکــت کــرد و تعــداد زیــادی از هــواداران با 
منتظــر  ورزشــگاه  ورودی  در  پرچــم  اهتــزاز 
بودنــد. تابوت پله زیر یــک آلاچیق بود و 80 

صندلــی در آنجــا بــرای اعضــای خانــواده و 
دوســتان او تعبیه شــده بــود. قرار اســت این 
مراسم خداحافظی 2۴ ساعت طول بکشد و 
امروز مراســم خاکســپاری برگزار خواهد شد. 
طرفــداران از کنــار تابــوت عبــور خواهند کرد 
تــا برای آخریــن بار با پلــه خداحافظی کنند. 
لوئیــز ایناســیو لــولا داســیلوا، رئیس جمهــور 
جدیــد برزیــل نیــز در ایــن مراســم حضــور 

خواهد داشت.

واکنش ملی پوش تنیس روی میز به عملکرد سلیقه ای فدراسیون

 امیری نیا: با این فرمان ده ها نفر 
پشت درهای تیم ملی می مانند

فائــزه زمانی/ فدراســیون  تنیس روی میــز در اقدامی عجیب بــدون برگزاری 
چرخــه انتخابــی ترکیب تیم اعزامی به مســابقات انتخابــی جهانی در قطر 
را اعــلام کــرد و همیــن موضوع باعث اعتراض ســایر بازیکنان شــده اســت. 
سروش امیری نیا که سال 2022 با حضور در مسابقات انتخابی به عضویت 
تیم ملی درآمد، حالا نامش در لیست اعزامی به قطر نیست و همین باعث 
شده او به عملکرد سلیقه ای فدراسیون معترض باشد. او همچنین معتقد 
اســت با این فرمان امید ده ها بازیکن برای پوشیدن پیراهن تیم ملی ناامید 
می شــود. امیری نیــا با اشــاره به عملکرد ســلیقه ای فدراســیون بــه خبرنگار 
»ایــران« می گوید: »مســابقات قهرمانی جهــان 2023 قرار اســت در آفریقا 
برگزار شود که برای حضور در این مسابقات باید ابتدا در مسابقات انتخابی 
به میزبانی قطر شرکت کرده و سهمیه حضور در جهانی را به دست بیاوریم 
اما فدراســیون برای حضور در این مســابقات، انتخابی داخلی برگزار نکرد و 
به صورت کاملًا سلیقه ای نفراتی را برای حضور در قطر برگزید. این درحالی 
است که حتی اگر فدراسیون با استناد بر آخرین انتخابی تیم ملی، ترکیب را 
می چید، باید من و افشــین نوروزی کاپیتان تیم ملی در ترکیب اعزامی قرار 
می گرفتیم. فدراســیون پیش از این هم در حالی که ما در مســابقات آسیای 
میانه شــانس خوبی داشــتیم، ما را به این مســابقات اعزام نکرد و حالا هم 
که از ترکیب اعزامی به مسابقات انتخابی جهانی قطر بازماندیم.« او افزود: 
»نگرانــی ام فقــط بخاطر خــودم و نوروزی نیســت بلکه ده هــا بازیکن با این 
نــوع عملکرد پشــت در تیم ملی مانــده و افتخار پوشــیدن پیراهن تیم ملی 
نصیبشان نمی شود. وقتی بازیکنانی امثال من که در سطح تیم ملی هستیم 
نوع برخورد فدراســیون را می بینیم، یا از این مســیر زده می شویم یا در روند 
ورزش حرفه ای مــان تأثیــر منفی به وجود می آید. بازیکنــان جوان هم وقتی 
می بینند فدراسیون برای امثال من ارزشی قائل نیست با خود می گویند این 
همه تلاش کنیم که چه اتفاقی بیفتد؟ رئیس فدراســیون در جواب اعتراض 
من، گفت که فدراســیون مجبور اســت به خاطر کمبــود بودجه و منابع مالی 
قید برگزاری انتخابی تیم ملی را بزند تا هزینه های اضافی حذف شــود. این 
در حالی اســت که فدراســیون تنیس روی میز بیشــترین درصــد مالیات را از 
قــرارداد بازیکنان شــاغل در لیگ برتر می گیــرد و حــدوداً 20 درصد قرارداد 
بازیکنــان به عنــوان مالیات در جیب فدراســیون می رود. در چنین شــرایطی 

برگــزاری  مــا  انتظــار  حداقــل 
انتخابــی تیــم ملــی و برقــراری 
اســت.«  عدالــت  و  مســاوات 
تیــم  بــا  امســال  کــه  امیری نیــا 
پالایــش نفــت آبــادان قهرمان 
لیگ برتر شــد، نســبت بــه رقم 
قراردادهــای لیــگ هــم گلایــه 
دارد: »امســال بــا تیــم پالایــش 
نفــت آبادان بــه قهرمانی لیگ 
گفتــه  طبــق  و  رســیدیم  برتــر 
فدراســیون قرار اســت به عنوان 

نماینده ایران در مســابقات کاپ آســیا اعزام شویم که البته مشخص نیست 
قطعاً این اتفاق بیفتد. مســابقات لیگ از ســطح خوبی برخوردار بود، فعلًا 
بضاعت پینگ پنگ ایران در حد استخدام بازیکنان خارجی در لیگ نیست 

و امیدوارم در سال های آینده این اتفاق بیفتد تا تنور لیگ برتر داغ تر شود.
رقــم قراردادهــای امســال نســبت به ســال قبل جهش کمــی داشــته اما با 
شــرایط ســخت اقتصادی فعلی قرارداد یک بازیکن لیــگ برتر کفاف 3-2 
مــاه زندگــی اش را هم نمی دهــد. امیدوارم بــا تدبیر و جذب اسپانســر رقم 
قراردادها به اندازه ای شود که حداقل تأمین کننده یک سال زندگی قهرمانی 
یک ورزشکار باشد. امیدوارم با توجه به پتانسیل و پیشرفتی که در نسل های 
مختلف این رشته ایجاد شده، تنیس روی میز را دریابند تا زحمات بازیکنان 

هدر نرود و در آینده شاهد نتایج و افتخارات خوبی در این رشته باشیم.«

عزیزی پور رئیس فدراسیون اسکواش شد
امیــر عزیزی پــور رئیــس جدید فدراســیون اســکواش کــه دو هفتــه پیش در 
مجمع و قبل از شروع رأی گیری متوجه شد، صلاحیتش تأیید نشده با ترک 
مجمــع و بیــرون رفتن تعــدادی از اعضــای مجمع انتخابات فدراســیون را 
نیمــه کاره گذاشــت، دیروز بــا 34 رأی از50 رأی مأخــوذه در دور دوم رئیس 
شد. بابک فقیر، پیروز هاشمی ارس و محمد آران دیگر کاندیداهای ریاست 
فدراســیون اســکواش بودنــد کــه فقیر بعــد از طــرح برنامه هایــش به نفع 

عزیزی پور کنارکشید. 

عطایی حریف دستیارش نشد
هفتــه اول دور برگشــت لیــگ برتــر والیبــال بــا باخــت 3- صفر هرازآمــل 
صدرنشــین مقابــل ایفاســرام اردکان تمــام شــد. رویارویی بهروزعطایــی 
ســرمربی تیم ملی والیبال و دســتیارش بر جذابیت بازی افزود و در نهایت 
با برتری ایفاسرام تحت هدایت علیرضا طلوع کیان مربی تیم ملی همراه 
شد. البته هرازآمل به رغم این باخت، صدرنشین ماند. شهداب یزد هم با 
برتری 3-1 مقابل هورســان، باخت دور رفت را جبران کرد. پیکان با نتیجه 
3- صفر از سد گیتی پسند گذشت. فولاد سیرجان ایرانیان و نیان الکترونیک 
خراسان هم با نتیجه مشابه 3- یک به ترتیب مس رفسنجان و پاس گرگان 
را شکســت دادنــد. دو تیــم راهیاب ملل مریــوان و شــهرداری ارومیه هم با 
نتیجــه 3- 2 به ترتیب ســایپا و شــهرداری گنبد را شکســت دادند. تیم های 
هرازآمل، شهداب یزد و پیکان همچنان 3 تیم اول جدول رده بندی هستند 
اما جای فولاد سیرجان و هورسان رامسر در رده چهارم و پنجم عوض شد.

پولادگر: کشتی ۹۱ میلیارد گرفته است
نارضایتــی فدراســیون های کشــتی و تکوانــدو بابت عملکرد معــاون ورزش 
قهرمانی وزارت ورزش تمامی ندارد. علیرضا دبیر، رئیس فدراسیون کشتی 
در مجمع کمیته ملی المپیک و عمومی فدراسیون کشتی با محمد پولادگر 
جدال لفظی داشت و دلخوری هایی ایجاد شد. از سویی هادی ساعی رئیس 
فدراســیون تکواندو هم در خصوص نامهربانی هــای وزارت ورزش صحبت 
کرد. حالا پولادگر، معاون توســعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش 
پس از پایان مجمع انتخاباتی فدراســیون اسکواش، درباره صحبت هایی که 
این دو داشــته اند، گفت: »فدراسیون تکواندو ســال گذشته 11 میلیارد تومان 
بودجه داشــت که 9 میلیارد محقق شد. امســال 22 میلیارد تومان برای این 
فدراســیون بودجه در نظر گرفته شــده که تاکنون بیش از 9 میلیارد پرداخت 
کرده ایــم؛ آن هــم بــدون امضــای تفاهمنامــه. 70 میلیارد تومــان هم برای 
فدراسیون کشتی تعیین شده که این فدراسیون 91 میلیارد پول گرفته است.«

 یک دقیقه سکوت 
در تمام دیدارهای هفته پانزدهم لیگ برتر 

ســازمان لیگ فوتبال ایران دیروز اعلام کرد کــه هفته پانزدهم لیگ 
برتر فوتبال به مناسبت وفات حضرت ام البنین)س( به تکریم مادران، 
همســران شــهدا و همچنیــن ادای احتــرام به پله، ســتاره فقیــد فوتبال 
برزیل اختصاص خواهد داشــت. این در حالی اســت کــه فیفا از تمامی 
فدراســیون های عضو خواســته اســت بــه احترام درگذشــت این ســتاره 
برزیلــی فوتبــال جهان قبل از آغاز مســابقات یک دقیقه ســکوت اعلام 

شود.

تیم ملی هندبال تنها با یک لژیونر به لهستان رفت

دلیل خط خوردن نصرتی توسط وسلین 
مهری رنجبر/ پویا نوروزی نژاد که در لیگ هندبال آلمان توپ می زند، تنها لژیونری 
است که تیم ملی ایران را در مسابقات قهرمانی جهان همراهی می کند. قرار بود 
علاوه بر او، علیرضا موســوی و شــاهو نصرتی هم که هر دو در لیگ رومانی حضور 
دارند، در ترکیب تیم ملی قرار داشــته باشــند اما موســوی مصدوم شــد. از ســویی 
مسئولان باشگاه بوزائو اجازه ندادند شاهو نصرتی زودتر از موعد در اردوها حاضر 
شــود و تنهــا موافقت کردند 3 روز مانده به شــروع مســابقات قهرمانــی جهان به 
تیم ملی ایران اضافه شــود؛ موضوعی که به مذاق وســلین وویویچ خوش نیامد و 
سرمربی مونته نگرویی ترجیح داد بازیکنانی را در لیست اعزامی به مسابقات قرار 
دهد که آنها را در اردوها در اختیار داشته چرا که معتقد است اضافه شدن بازیکن 
دو سه روز قبل از شروع مسابقات دردسرساز می شود و با دیگر بازیکنان هماهنگی 
لازم را نخواهــد داشــت. شــهداد مرتجــی دســتیار وســلین بــه »ایــران« می گویــد: 
»ســرمربی اصلًا اعتقاد ندارد یک بازیکن چند روز مانده به شروع مسابقه رسمی 
بــه تیم بیاید. حالا هــم نبود نصرتی لطمه ای به تیم نمی زنــد چرا که ما بازیکنان 
قابلــی در لیگ ایــران داریم که می تواننــد جایگزین خوبی برای نصرتی باشــند.« 
در ایــن میــان برخــی منابــع مدعی 
شــدند نوروزی نــژاد هم در لهســتان 
بــه تیم ملــی اضافه خواهد شــد اما 
مرتجــی این موضوع را تکذیب کرد: 
»نوروزی نــژاد 4- 5 روز اســت که به 
اردوی تیــم تمریــن در تهــران آمده 
و حتــی تمرینــات تاکتیکــی حمله و 
دفــاع را هــم طبــق برنامــه وســلین 
کار کــرده اســت.« گفتنی اســت تیم 
ملــی هندبــال بامداد امــروز ایران را 
به مقصد لهســتان ترک کرد تا 9 روز 
مانــده بــه شــروع رقابت ها در شــهر 
کاتوویتسه اردو بزند و ملی پوشان در 
بازی های تدارکاتــی مقابل تیم های 
ملی لهستان، بلژیک، مراکش و کره 

جنوبی محک جدی بخورند.


